
 
 

Datum: 07. 03. 2025 

 

Z A P I S N I K 

1. redne seje Upravnega odbora šolskega sklada, ki je bila V ČETRTEK, 06. 03. 2025, OB 18.00 v prostorih 

zbornice OŠ Dobrepolje, Videm 80. 

Prisotni: ravnatelj Ivan Grandovec, Jolanda Mihelič, Petra Usenik, Špela Petrušen, Mateja Javoršek, 
Anita Zore in Tina Pogorelc  
Odsotni z opravičilom: Teja Rajar 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika seje Upravnega odbora z dne 25. 04. 2024 
2. Pogovor za pripravo Letnega programa s finančnim načrtom za leto 2025 
3. Razno (predlogi za zbiranje sredstev). 

 

Ad.1) 
Jolanda Mihelič je vse prisotne lepo pozdravila. Nadaljevala je s prvo točko dnevnega reda. Ker nad  
zapisnikom zadnje seje UO ŠS pripomb ni bilo, so prisotni zapisnik soglasno sprejeli.  
Sklep 1: 
UO je sprejel zapisnik seje z dne 25.04.2024. 
 

Ad.2) 
V tej točki je ravnatelj najprej predstavil/pojasnil poročilo o realizaciji finančnega načrta za minulo leto.  
Omenjeno poročilo je bilo članom posredovano skupaj z vabilom.  
Mateja Javoršek, ki je izobražena za delo s kockam za robotiko, pove, da se načrtovani nakup za 
nadgradnjo kock za robotiko ni izvedel, ker v tem šolskem letu ne poučuje več predmeta tehnike. Poleg 
tega, pa se je šola prijavila na razpis (razpis še ni  zaključen) za sredstva, ki med drugim omogočajo 
nakup to vrstnih pripomočkov. Zato se za načrtovani nakup omenjenih kock niso odločili. Pove še, da 
so za učence PŠ Kompolj na matični šoli izvedli tehniški dan, kjer so jim predstavili delo s kockami. 
Otroci so bili izredno navdušeni. Podobno načrtujejo tudi za učence PŠ Struge. Mnenje Mateje je, da s 
tem, ko šola samostojno izvedene tehnični dan, privarčuje za nakup vsaj enega kompleta kock. 
Nasprotno bi bilo namreč potrebno za izvedbo tehničnega dne plačati zunanjega izvajalca. 
Nakup predvidenega ozvočenja za PŠ Struge se ni izvedel. Slovensko tržišče ne ponuja ozvočenja, 
katerega vrednost bi bila znotraj načrtovanega zneska. V tujini je nabor večji, vendar pa šola ne sme 
poslovati s tujimi podjetji. Ravnatelj predlaga, da bi ozvočenje kupila Občina.  
Petra Usenik je izpostavila nadgradnjo igrala pri vrtcu. Igralo s plezalno steno je namreč nezanimivo za 
otroke. Predlaga nadgradnjo v obliki podesta ter tobogana. Želja je še, da bi podarjeno hišico podjetja 
NNikitas prestavili znotraj ograje igrišča. S sodelavkami so za hišico iskale primeren prostor. Kot rešitev 
je navedla, ukinitev dveh okrogli peščenih površini, na katerih so locirani leseni štori za sedenje. 
Opažajo namreč, da sta omenjeni peščeni površini neatraktivni za otroke. Ravnatelj je opozoril na 
zagotavljanje predpisanih odmikov med igrali.  
 



 
Tino Pogorelc je zanimalo, zakaj je s podračuna PŠ Struge beležen izdatek v višini 400 EUR za kritje 
stroškov tabora za nadarjene otroke, če na taboru iz omenjene šole ni bilo udeleženca. Ravnatelj 
pojasni, da gre za vzajemnost, saj se podobno s Sklada poračunajo tudi skupno organizirani prevozi 
učencev Strug in Vidma. Tino je še zanimalo, ali so bila ta sredstva dejansko porabljena za kritje 
stroškov tabora, ravnatelj ji odgovori pritrdilno.  
Anito Zore je zanimalo, zakaj je kljub rešitvi, ki jo je podala na prejšnji seji ŠS (starši lahko sami pripeljejo 
papir na CERO, podlaga za obračun so vsi tehtalni listi) slab odziv na zbiralno akcijo starega papirja. 
Špela Petrušen pove, da v Kompoljah papir zbirajo gasilci, prav tako pa papir zbirajo tudi gasilci na 
Vidmu.  
Ker ni bilo več mnenj oz. pripomb na slišano finančno poročilo za leto 2024, je predsedujoča omenjeno 

poročilo dala na glasovanje. 

Sklep 2-1: 
UO ŠS je sprejel finančno poročilo ŠS za leto 2024. 
 
Točko smo nadaljevali s pripravo Letnega programa s finančnim načrtom za leto 2025. V nadaljevanju 
sledi zapis daljše razprave o možnostih pridobivanja sredstev s šolski sklad.  
Ravnatelj je prisotne seznanil, da vsakoletne prireditve v mesecu marcu letos ne bo, ker je učiteljica 
glasbene umetnosti na daljši bolniški odsotnosti, prireditev pa je predvsem glasbene narave. 
Jolanda je bila mnenja, da je potrebno poiskati alternativo, saj je prireditev dobro obiskana ter k 
Šolskemu skladu doprinese večino prostovoljnih prispevkov. Predlagala je nastop Stand up komika.  
Špela in Mateja pojasnita, da so cene tovrstnih nastopov visoke. Jolanda je predlagala tudi navezavo 
stikov s učitelji glasbene šole Grosuplje z namenom, da priskočijo pri izvedbi proslave. Ravnatelj 
pojasni, da so zaradi odsotnosti že prej omenjene učiteljice glasbe, proti plačilu najeli osebo s glasbene 
šole, da je otroke pripravila za nastop in jih na nastopu spremljala.  
Jolando je še zanimalo, ali obstaja možnost, da bi otroci sami pripravili gledališko predstavo. 
Ravnatelj pove, da na šoli ne deluje dramski krožek ter da prireditve v tako kratkem času niso sposobni 
pripraviti oz. izpeljati. 
Mateja Javoršek pove, da je na to temo potekal pogovor tudi med učitelji, in sicer so razmišljali o 
bazarju kot pozdrav poletja. Vendar so učenci letos obremenjeni, v mesecu marca so namreč NPZ-ji, 
sledi birma, valeta. Na podlagi dosedanjih izkušenj, pa je izkupiček bazarja minimalen, saj so stroški za 
nakup potrebnega materiala visoki. Ker so učenci na šoli ustanovili glasbeno skupino, bi bila tudi 
možnost izvedbe njihovega koncerta v šolski avli.  
Petra Usenik je predlagala delavnice s poslikavami obrazov, delavnico, na katero bi povabili starše in bi 
skupaj z otroki izdelovali izdelke. Se pa tudi sama strinja glede smotrnosti tovrstnih delavnic, saj je 
material drag, kljub temu da se veliko izdelkov lahko naredi iz t.i. zavrženih materialov. 
Anita kot primer pridobivanja sredstev navede dogodek, ki so ga izvedli učenci OŠ Prevole (Hinje), in 

sicer so otroci prodajali sadike paradižnika, paprike,... Petra pove, da vrtec sodeluje pri izmenjevalnici 

semen ter pri urejanju skupnostnega vrta.  

Anita je predlagala zbiranje odpadnega jedilnega olja. V Sloveniji namreč obstajata podjetji, ki se 

ukvarjata z tovrstnim odkupom. Za več informacij ju bo kontaktirala ( pogoji zbiranja, ali zabojnik lahko 

dlje časa pred šolo in ne le na dan zbiranja, cena…). Mateja je idejo povezala s svetovnim dnem Zemlje, 

ko bi lahko otroke ob tej priliki spodbudili k zbiranju odpadnega olja. 

Vsled vsega zgoraj navedenega, smo sprejeli odločitev, da šola vsem staršem pošlje plačilni nalog z 

zneskom v vrednosti 10,00 eur (starši imajo možnost vplačila tudi višjega zneska) ter s dopisom, s 



 
katerim se starše povabi k podpori delovanja Šolskega sklada, in s pojasnilom zakaj se je UO ŠS odločil 

za to vrsto oblike podpore. Kot že rečeno, v letošnjem letu ne bo izvedena pomladna prireditev, ki so 

jo učenci vsakoletno izvedli z namenom zbiranja prispevkov v ŠS. S plačilnimi nalogi se tako nadomesti 

izpad prispevkov. 

Sledile so predstavitve potreb/prošenj, ki so jih posamezne enote naslovile na Šolski sklad. 
Mateja Javoršek je v imenu učiteljev centralne šole Videm člane UO ŠS seznanila z naslednjimi 
prošnjami: 

- nakup novega okostnjaka ter maket nekaterih notranjih organov pri pouku biologije (stari zelo 
dotrajani). Ravnatelj upa, da bo za nakup željenega pridobil donacijo.  

- financiranje tabora za nadarjene v Cerknem v vrednosti 2.400 EUR. V lanskem letu je ŠS 
financiral tabor v višini 2.200,00 EUR. Tudi letos se za financiranje omenjenega tabora nameni 
2.200 eur. 

- nagrada za tutorje (32 učencev). Aleksandra Hojnik je pridobila ponudbo za bowling, sicer je 
želja po obisku plezalne stene, vendar je finančno nesprejemljivo. Jolanda je predlagala, da se 
pridobi ponudbo za bowling še pri Galaksiji Trebnje, kjer je to vrstna storitev bistveno cenejša. 
Špela Petrušen pa je predlagala da se na Verdu preveri ceno plezanja. 

- noč v šoli (nagrada za učence, ki so opravili bralno značko). Sklad za izvedbo tega projekta 
nameni 200,00 EUR 

- sofinanciranje izvedbe astronomskega krožka za učence 9. razreda, ki obiskujejo astronomski 
krožek (18 udeležencev). Prošnja učiteljice Barbare Blatnik je razvidna iz priloge zapisnika. Cena 
na učenca znaša 60 eur, krožek pa traja en vikend. Šolski sklad nameni 20 EUR na učenca.  

V lanskem letu se je zadnji teden pred začetkom pouka izvedel angleški krožek, ki ga je organizirala 
Marija Hočevar. Izvedba omenjenega kroška v tem letu je še vprašljiva. 
 
V imenu vrtca je prošnje za finančno pomoč pri izvedbi njihovih projektov podala Petra Usenik: 

- nakup blaga ter polnila za blazine senzorne sobe ter USB zvočnik za senzorno sobo. Ker je del 
stroškov izdelave senzorne sobe prevzela Občina, se za željeni nakup bremeni Občino in ne 
Šolski sklad, 

- nadgradnja zunanjega igrala (podest ter tobogan), 
- dopoldanski izlet za dve skupini v Aladin ZOO. Cena na skupino znaša 320 eur (170 eur 

vstopnice + 150 eur za šolski prevoz). Skupaj torej 640 eur. Šolski sklad v celoti financira izlet 
dveh skupin v skupni višini 640 eur. 

 
Za PŠ Kompolje je prošnje podala Špela Petrušen in so razvidne v nadaljevanju: 

- kritje stroškov prevoza končnega izleta v višini 250 eur 

- nakup USB prenosnega zvočnika za potrebe plesnega krožka v višini 350 eur 

- noč v šoli (nagrada za učence, ki so opravili bralno značko). Sklad za izvedbo tega projekta 
nameni 150,00 EUR 

 
Za PŠ Struge je prošnje podala Tina Pogorelc in so razvidne v nadaljevanju: 

- mreža za odbojko v šolski avli. S strani učiteljice Alenke Leskovar je potrebno pridobiti  
- noč v šoli (nagrada za učence, ki so opravili bralno značko). Sklad za izvedbo tega projekta 

nameni 150,00 EUR 
- prenosno ozvočenje. Ravnatelj predlaga, da ozvočenje kupi Občina.  

 
 



 
Osnutek finančnega načrta za leto 2025 je razviden v nadaljevanju: 

 Načrtovani prejemki   

  VIR: v EUR 

1. Prostovoljni prispevki staršev 1.000,00 € 

2. Prostovoljni prispevki občanov 1.500,00 € 

3. Donacije 1.000,00 € 

4. Donacija iz dohodnine 100,00 € 

5. Zbiralna akcija starega papirja (namenska sredstva) 500,00 € 

6. Drugo 0,00 € 

  Skupaj: 4.100,00 € 

 Načrtovana izdatki  
  Namen: v EUR 

1. Pomoč socialno šibkim učencem 900,00 € 

2. Raziskovalna dejavnost na šoli 1.100,00 € 

3. Financiranje dejavnosti, ki niso sestavina izobraževalnega programa 3.950,00 € 

4. Zviševanje standarda pouka in podobno 350,00 € 

5. Namenska sredstva star papir 400,00 € 

  Skupaj: 6.700,00 € 

   
Podrobnejši prikaz  načrtovanih izdatkov: 

 Namen: Načrt: 

1. Pomoč socialno šibkim 900,00 € 

2. Raziskovalna dejavnost na šoli 1.100,00 € 

3. 

Financiranje dejavnosti, ki niso sestavina izobraževalnega programa 2.200,00 € 

čakamo 
ponudb 

640,00 € 

250,00 € 

150,00 € 

200,00 € 

150,00 € 

360,00 € 

      

4. Zviševanje standarda pouka in podobno 350,00 € 

5 Drugo - namenska sredstva star papir 400,00 € 

   6.700,00 € 

 

 

 



 
 

Ad.3) 

Vsebina te točke je razvidna iz posameznih delov 2. točke.  

Sestanek zaključen ob 20.00 uri. 

Zapisala: Tina Pogorelc  

 

 


